

第一銀行倫敦分行停止核發新空白支票及開立可申請支票之活期存款公告

因支票交易需求逐年降低，本分行進行服務項目調整，自 2024 年 10 月 01 日起，將不再核發新空白支票及開立可申請支票之活期存款帳戶。如有任何疑問，請電洽本分行 0207 417 0000 分機 204、218、211 或透過 i921cashier@firstbank.com.tw 洽詢存匯服務。

Notice for termination of new blank cheques issuance and opening of current accounts applying for cheques at FCB London Branch

First Commercial Bank London Branch will adjust our services due to the usage of cheques decline in recent years. With effect from 1st October 2024, the issuance of new blank cheques and opening of new current accounts for applying cheques will no longer be available at First Commercial Bank London branch at 29 Wilson Street, London EC2M 2SJ. If you have any inquiries, please contact us at i921cashier@firstbank.com.tw or call us at 0207 417 0000, extension: 204, 218 and 211.

